
Møtereferat  
 
 

Dato: 07.12.21           3/2021 
Hvor: Teams 
 
 
Til stede: Astrid U. Jacobsen, Birgit Skarstein, Stian Skjerahaug, Øyvind Watterdal, Aida Dahlen, Sarah 
Louise Rung, Anna Margrethe Sletsjøe 
 
Fraværende: Anita Stenberg, Lena Schrøder 
 
Referent: Mari Owren  
 
 
SAK 1: Informasjon fra Anne Margrethe Hausken, Antidoping Norge ADNO 
 
E-læringskurs 
-Ny versjon av ren utøver (e-læringskurs), lansering i januar 2022.  
-Flere som har bidratt inn i e-læringen 
-Har fått to ambassadører i Caroline Graham Hansen og Jesper Saltvik Pedersen.  
 
-Skal ikke være nødvendig for utøveren å ta den norske e-læringen (ren utøver) dersom utøveren tar 
ADeL (WADA sin e-læring) eller internasjonale særforbunds tilsvarende e-læringskurs.  
 
Nytt videomaterialet  
-Ny video om dopingkontrollen, brukes i hovedsak i foredrag med junior- og seniorutøvere som blir 
testet sjelden.  
-Innkalt til dopingkontroll kan få se en video. Når en utøver blir innkalt til dopingkontroll, skal få 
opplæring først.  
 
Etterforskere i ADNO savner at utøverne får en garanti for juridisk bistand  
-Det er cirka 20 saker i året (2 timer kan være utslagsgivende)  
-NISO-medlemmer får støtte og enkelte særforbund tilbyr støtte  
 
Når en utøver blir tatt i dopingkontroll 
-Utøveren får tilsendt et brev på 5-6 sider med «tung» juss  
-Deretter får generalsekretæren informasjonen 
-Innkalt til en samtale – ønsker at utøveren skal få juridisk bistand i den første samtalen 
-Støtte uavhengig av navn, idrett, særforbund, skyldig/ikke skyldig 
 
-Det er hensiktsmessig å lage en liste med personer som kan bistå med hjelp i dopingsaker 
 
Seminar for topputøvere  
-Etterforskerne vil nå ut til utøverne med et fysisk seminar på Olympiatoppen 
-Øke engasjementet til topputøvere under karrieren, men også etter karrieren  
-3,5 - 4 timer + lunsj 
-Kan søke om midler fra IOC til å arrangere et seminar  
 
 
 
 



SAK 2: Oppdatering fra ekstraordinært Idrettsting i midten av oktober  
 
-Astrid (1 dag), Lena (1 dag), Stian (2 dager), Øyvind (2 dager) deltok på Idrettstinget  
  
-Forbudet mot markeringer på seierspallen bør bestå. Forbudet er del av reglene til Den internasjonale 
olympiske komité (IOC). Idretten bør være én arena som holdes fri for markeringer, og at utøvere ikke 
skal risikere å bli brikker i et politisk spill. 
-Sensasjonelt at idrettstinget stemmer imot utøverne  
-IOC er overrasket over avgjørelsen  
-Kort info om OL Beijing 
-Tredje vaksinedose hvis det lar seg gjøre  
-Positiv test som blir bekreftet med en positiv test – i karantene i 21 dager  
-Rapport fra Tokyo – ta med seg læringspunkter  
-Skjer ting hele tiden – Astrid oppdaterer utøverkomiteen via e-post  
 
 
-Rapport om utøvernes forutsetninger 
-Utvalg som kartlegger vilkårene for Norske toppidrettsutøvere  
-Ligget i brakk etter at Johan Olav Koss gikk ut av Idrettsstyret   
-Rapporten er snart klar nå, legges snart frem for Idrettsstyret 
-Mange overraskelser for offentligheten 
-Tallmaterialet på hva utøverne lever av 
-Astrid holder utøverkomiteen på når rapporten blir tilgjengelig   
 
 
Representanter i utvalg/komitéer  
-Aida blir representanten inn i evalueringsarbeidet som skal se på hvordan korona har påvirket 
toppidretten 
-Astrid sitter i sonderingsutvalget som ser på Norge som mulig OL/PL-arrangør  
-Birgit stiller til valg i IPC 
 
  
 
Neste møte i utøverkomiteen onsdag 12. januar kl. 20.00. 


